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,,Wij zijn bijzonder tevreden over de komst van de Pro

Tour", atdus Theo de Rooij.,,Het was één van de over-

wegingen van de Rabobank om het contract met vier
jaar te verlengen. Voor een sponsor heeft de Pro Tour

grote voordeLen. We hebben nu vierjaar betrekketijke

zekerheid dat we op grond van onze kwaL'iteiten ver-

zekerd zijn van deelname aan de grote evenementen.

Dat geeft mogelijkheden om pubLicitaire trajecten

op te starten, zoats op gebied van teLevjsierechten,

marketing, hospitality en andere zaken. De Pro Tour-

wedstrijden komen nu in een meer gestroomlijnde

proqrammering op de tetevisiel'

De Rooij vindt de Pro Tour een gemèLeerde cyctus.

,,ALLe wedstrijden hebben hun eigen identiteit. lvlaar

via de Pro Tour kun je er wel voor zorgen dat er een

uniformitejt komt met betrekking tot de marketing,

uitstrating, podiums, Logo's, enzovoort. Het moet ook

weer geen gesLoten systeem worden, zoats de Formute

I. waar één man altes dicteert. Dat gaat me te ver.

De Pro Tour moet een open systeem z'ijn, anders zou

de Europese Commissie zijn fiat er ook niet aan heb-

ben gegevenJ'



Volgens Théo de,Rooij rnoetéí potentiëtè sponsors

voor de Pio Tour,ki.pitaatkrachtig zijn en interna-

tionaie be[angen hebben. ,,Het wietrennen heeft

zodaíig vee!..,pqtentie, dat hgt log steeds interes-

sant is,íóoÍ groti sÈgnsors':Ffet eerste aspect waar

we mee moeteÍ'i "afÍèkerien is,,het negatieve imago

dathet wielreniien. heeft doórrdé doping. Dat schrikt

potentiële sponsors' nog,'aÏ..] Ik ben ervan overtui gd

dat wanneer.E{dat nog:,beter aanpakken, de inte-

resse nóg:ineei'2a[,tdÉíemen, want we bieden nog

aLtijd een p?odqst,:àan dat interessant is.

De wieLersporl,[obpt voorop in de strijd tegen do-

ping. De UeI heeft een databank met medische ge-

gevensii,ii atl.e coureurs opgebouwd. Er zijn nieuwe

opsEir'ingstechnieken ontwikke[d. Van eLke renner

is er een medisch dossier aanwezig. Elke renner

wordt wet mjnimaal 10 keer perjaar gecontroLeerd,

zowel in als out of competition. Dat betekent dat

renners ook buiten de wedstrijden om uit hun bed

kunnen worden gelicht voor controLes. Maar er zijn

grenzen. Renners voorzien van een chip gaat me

te ver. We moeten de renners er vooral op blijven

wijzen dat hun gezondheid het aLlerbelangrijkste is.

Gekwatificeerde mensen dienen de boodschap dat

geknoei met attertei producten grote risico's met

zich meebrengt. En dat het afbreukrisico voor zoweL

de sport ats de sponsors enorm isl'
Theo de Rooij is erg trots op de opLeidingspLoeg van

de Rabobank: ,,Die kan als model gelden voor atle

grote sponsorpLoegen. Je ziet dat er nu bij andere

p[oegen ook geïnvesteerd wordt in jeugdopLeidin-

gen. Het is nametijk één van de voorwaarden om

een Licentje te krijgen voor de Pro Ïour. ELk Pro

Team moet een project voorteggen, waarbij wordt

aangetoond dat ze investeren in opleiding. Dat

kan een samenwerkingsproject zijn met een grote

schooL, het organiseren van een wieterdag voor de

jeugd, enzovoortl'

Han VaanhoLd is managey'ptoegleider van het Con-

tinentaI Ieam Löwik lvleubeLen-Van losser en hij Likt

zijn wonden. ,,Ik zit bijna de hele dag achter de pc

om buitentandse koersen binnen te halen. Het be-

gint echt een frustrerende bezigheid te worden. Het

is de vraag of we wel een Continental Team moeten

blijven. Misschien is het beter om gewoon weer een

nationate sponsorsetectie te worden. Dan krijgen we

mooiere koersen dan nu. A[s het zo doorgaat is de

LoL er snel af en zuLLen er meer Continental Teams

verdwijnen l'
Wat is nu het grote probleem? ,,Van de UCI mogen

we ats CT niet starten in nationale wedstrijden in

het buitenland", aldus Vaanho[d, ,,hoeweL we aI

uitnodigingen hebben voor Belgische koersen aLs

de Triptique Ardennais, de Tour de Liège, de Ronde

van Antwerpen en zo. 0p deze manier blijven er

niet genoeg wedstrijden voor ons over. ContinentaI

Teams mogen niet starten in nationale wedstrijden

omdat ze renners hebben met een contract. Onze

coureuÍs worden niet betaald, maar krijgen we[

kleding en materiaa[j'

Vaanhotd is een verboLgen man. ,,Weten zij daar in

Zwitserland wel dat wij een opLeidingsploeg hebben

van jonge coureurs? Vergeet niet dat Rabobank dit
jaar twee coureurs heeft die afkomstig zijn van onze

ptoeg, Posthuma en Löwik. Wij hebben ook andere

coureurs'gebrachf, zoa[s Tankink bij QuickStep en

vijf coureurs bij de opteidinqsploeg van Rabobank'

We hebben wel degetijk,een bepaaLde waarde in het

petoton, ondanks ons kleine budget. De opleiding

gaat hierdoor gigantïielr in het gedrang komen,

want bijna atle ContinCntaL Teams zijn opleidings-

ploegen. De bakermat vàn het w'ieLrennen gaat op

deze wijze te[oor. 0n4è,.j:onge coureurs hebben die

buitentandse,koersen iiodig om hardheid op te doen.

Anders worden ze in koérsen als de He[ van Mergel-

liind'en de Ronde vas.':DÍenthe weggereden. En ook
j n i nternatio nalè bíi'tén l"andse etap pekoersen gaan

ze tekort komen. W§'moeten nog maar afwachten of

we een uitnodigin§ voor deze koersen krijgen. Want
,te'kuínen nu zoveel ptoegen aan de start krijgen,
'' dat de kans gro.ot'is dat ze ons overslaan. Ze zitten

echt nieltewachten op Löwik-Van Losser en andere

,'Continental Teams, want de organisatoren kunnen

zonder probLemen genoeg ContinentaL Pro Teams aan

de start krijgenl'
Vaanhold heeft aL een brandbrief gestuurd naar de

UCI en de KNWU. ,,Het is typisch bureaucratie", zegt

Vaanhotd geïrriteerd. ,,Ik heb tot op heden nog geen

enkete reactie gekregen. Ik neem aan dat de KNWU

hier actie op gaat voeren. We kunnen wel 4000 euro

aan de UCI en 3500 euro aan de KNWU afdragen om

ons een Continental Team te mogen noemen. En dan

hebben we nog geen meter gefietst, hè? Mag ik dan

ook wat ondersteuning terug vragen? Waar betaatje

anders a[ dat geld voor? Ats de organisatoren van

bijvoorbeetd de Ronde van Lujk hun wedstrijd op

de internationaLe ka[ender zouden ptaatsen, dan is

het probleem opgelost. Maar ook zij moeten elke

euro drje keer omdraaien voordat ze die u'itgeven. Zij

moeten dan namel'ijk een grotere afdracht doen aan

de UCI en de BWB. Eigentijk is de oplossing is heel

simpet: de UCI moet de Continental Teams gewoon

weer toelaten tot de nationate wedstrijden in het

b uiten [a nd i'
0ver de Continental Pro Teams kan VaanhoLd kort zijn:

,,Deze teams worden er door de komst van de Pro Tour

niet slechter van. Zij kunnen we[ een goed programma

rijden met 1.1 en 1.2-wedstrijden' Ook kunnen zij

witdcards krijgen voor Pro Tour-wedstrijden. Zo kun-

nen z'ij zich waarmaken om eventueel in de toekomst

door te stromen naar de Pro Tour' Maar dat heeft

natuurtijk ook weer met getd te makenl'

Rini Wagtmons is de pater familias van een wiel-

erfamilie die a[ zo'n jaar of 70 betrokken is bij de

professionele wieLrennerij. 0p de vraag of de Pro Tour

bijdraagt tot de vernieuwing van het wieLrennen,

geeft hij een volmondig ja ats antwoord. Wagtmans



'/eÍgeLUking met wat Formule ]-coureurs of voetbatters
verdienen? Neem bijvoorbeeld MichaeL Schumacher.
Die krijgt voor een jaarcontract 100 miljoen do[[ar.
0ok de merchandising Levert tegenwoordig veel meer
op: Armstrong heeft voor het goede doe[ 25 miLjoen
,,,an die gele bandjes verkocht à 1 euro per stuk.
Ivlanchester United verdient meer aan merchandising
dan aan bezoekersaantaL[enl"

,,Een Pro Team moet financieeL en ethisch vottedig
transparant zijn", zegt Wagtmans. ,,Maar de organi-
satoren van grote wielerkoersen, zoats bijvoorbeeld
AS0 of RCS, zijn dat abso[uut niet. Fjnancië[e trans-
parantie is er op dit moment nog niet. 0rganisatoren
zijn eigenLijk ondernemingen die heeL veeI winst.,
ra<en." Dat kan votgens Wagtmans in deze tijd echt
niet meer. AS0, organisator van de Tour, is,:votgens
ren mitjardair omdat zij de rechten bezitten van de

iour de France. Parijs-Roubaix en dergelijke. ,,De&'
-echten behoren eigenLijk mede in handen te zijn van

:e d;rect betrokkenen, dus ook de renners. Er zaI door
de komst van de Pro Tour een herverdeLirlg.ysn geld-..:

sr"oïen ptaats moeten vinden. De macht moet komen
:ij de groep van direct betrokken orgaí,iisatoren, reÍi
ireÍs, managers, hoofdsponsors, teams en natió{rate
bondeni'Wagtmans vindt dat de Continental Teams
,',einig te maken hebben met topsport. ,,De meeste
renners in die teams zijn ouder dan 32 jaar. Ze stude-
i'en en/of werken en gaan daarnaast nog eens fietsen.
Z_ hebben niets te zoeken in een topevenement. Dat
rcem'ik eerder breedtesport. Jonge renners z'ijn er
;ijna niet meer. ALs er atjong talent is, dan breekt
:e: geLijk door, zoaLs Thomas Dekker. Níemand kan
-:m tegenhouden. A[Leen echte topcoureurs komen

'- de Pro Tour terecht. Ze krijgen de mogeLijkheid om

:i:n in een periode van 10 à 15jaar voor hun leven
,:rg financieel veilig te stellen. Een renner moet 20

:.',25 jaaÍ van zijn Leven schenken aan het wieLren-
-en. En aLs hij vroeger stopte, had hij helemaaL niks.
!:en nagel om aan zijn kont te krabben. Dat moet
,:randerenl" VoLgens Wagtmans hebben de Belgen
.':' zo maar overgegeven aan ENECO. ,,De promotor
,:- de BENELUX Tour is de Ronde van Nederland. De

i:rde van Belgié bestaat nog steeds, maar z'it niet
'- ie Pro Tour. De Belgen zijn dus buitenspel gezet.

l: Nederlanders domineren de BENELUX ïour. Ik vind
::r geen goede ontwikkeLingJ'

,:-gens R'ini Wagtmans is het Nederlandse top-
.:0.:klimaat bepaa[d niet ideaaL. ,,De meeste jonge
..:'e-s Lopen hun pikkie achterna. Ze gaan om eLf uur

'::-.:en. Dansend en gierend van pLezier komen ze

Sehetderdetta; Èo tdei§;:: dijken, rjndrukwekkende, wa: .,. ., -

. ..màar met veel milder potentie en in het verleden met
Wagtmans vindt dat Nederland met drie Pro Tour..' ' deetname van minder topteams - wel een Hors Cate-
wedstrijden goed is bedeel"d. ,,We mogen erg niij'' gorie promotie kreeg. En de Pro Tour-ploegentijdrit
zijn. 0tympia's Ronde doör Nedertaiid en de nationale gaat dus naar Eindhoven."
wedstrijden moeten nu wel de ondersteuning krijgen
die ze nodig hebben. Zij moeten btijven bestaan a[s

kweekvijvei. Het isja,rrimer dat de DELTA Profronde van Lieuwe Rienstro is de voorzitter van de DELTA prof-

Midden-Zeetand niet is opgewaardeerd aLs HC-koers", ronde, die door Wagtmans in de vorige atinea zo onder
zegtRiniWagtmansmetenigespijtinzijnstem.,,Het vuurwerd genomen.,,De DELïA Profronde bestaata[
ideevan de.DE[.IAProfronde.roiganisatoren om de,dà§,,, sinds 7959", zegt Rjenstra trots. ,,Wij hebben attijd
voorafgaand aan de koers een tijdrit voor teams in een sterk deelnemersveLd gehad. De ronde staat zeer
het Pro Toiir:cjrcuit tÀ:organiseren is het4.às ook niet goed .bekend brJ ptoegteiders en renners vanwege
gehonro.rxird. De gernieente,Eindhoven viétdiii,éerten ..de organisatie, huisvesting en parcours. Dit jaar
d.qet; Er,wareaa-(ers vqlgp soLide sponsors ae.nrye4iS ritillen driè"Pro Teams (QuickStep, Davitamon-Lotto
in zeetandi'B€',ploegentijdrit zgrl.yy§1den.qéo?gani- en Rabobank) deelnemen en we zijn nog in gesprek
seerddoor,dè zeérrerv,afel}::gfganisatie van de Ronde met ï:'iÍo!ite. De DELTA Profronde is in 2005 ook
van Midden-Zeeland op een schitterend parcours, dat opgenomen in de topserie van de KNWU." Het spijt
representatief is voor attes waar Nedertand zijn inter- Lieuwe Rienstra dat zijn wedstrijd niet gekwalificeerd
nàtionate''békendheid aan ontléèrt. Rijn-. Maàs: en . ,,!g.g!i Hors Categorie (HC). ,,Tot en met 2004 waren

terweiken en,hislorische,stèdèn. Het wàteÍmanage::._,,i.:- .

ment:ldat'.íchin.]devorm'..vaí'.ènorrne§d:.uwwerk*l.].''
jn Zeetand manifegt€àrt, is een van aè: nsriiksie : ,,.:,,. ::

I

exportgfoducten van Nederland. Het Nedèita'ndse ..,.i

bedrijfjlÈ:ven wil.de djt graag door middei:,ivan zo'n ;

Pro Tour-tijdrit aan de weretd promoten. Jammer. een
gemiste kansl Ik had van het bestuur schriftelijk carte
bLanche gekregen om te lobbyen voor het evenement.
De DELTA Profronde k[opte als eerste organisator aan

bij de UCi voor die Pro Tour-pLoegentijdrit. Bij de UCI

werd mijn idee warm onthaa[d. Wat er toen gebeurde
was'ZeeLand op zijn sma[st'. Ik sprak met een journa-
List van dagblad BN-DE STEM over deze plannen. De

chef sport van de Provinc'iate Zeeuwse Courant Las dit
en werd woedend: waarom moest hij nieuws over een
Zeeuws evenement in een 'buitenLandse krant'lezen?
Dit was'zijn' njeuws, vond hij, en dus belde hij op

hoge toon met de voorzitter van de Zeeuwse ronde.
Die ze'i vervolgens dat meneer Wagtmans geen recht
van spreken had en dat er bovendien geen budget was

voor dit evenement. Vervolgens kwam dit weer in de

krant, met atle gevo[gen vandjen. Vergeten was dat
voor een Pro Tour-evenement met weretdwijde teLevi-
sie-coverage de sponsors voor het oprapen Liggen. In
zo'n gevaI doet het huidige budget er hetemaaL niet
toe, omdat andere sponsors in de wacht staan om zo'n
evenement te financjeren. Het gevoLg was dat door
de reactie van de voorzitter van de DELTA Profronde
bij de UCI de aanvraag en de aanbeve[ing in de pru[-

Lenbak verdween. En de informeeL aI op het hoogste
niveau toegezegde promotie van de DELTA Profronde
naar de HC-categorie evenement was hiermee ook van

er in Nederland twee wedstrijden gepLaatst in de

UCI-categorie 1..2: de DELTA Profronde en Veenen-
daalVeenendaal. De rest was 1..3 of Lager. Naast de

Pro ïour heeft de UCï een continentate Europe Tour

geïntroduceerd, waarin naast de HC-categorie aLl"es

1.1 werd. Het lag dan ook voor de hand dat wij samen

met VeenendaaL-VeenendaaI HC werden. De KNWU was

deze mening ook toegedaan en heeft beide wedstrij-
den bij de UCI voor HC voorgedragen. Tot onze grote
teleurstetting en om voor ons onbegrijpelijke redenen
werd dit verzoek niet gehonoreerd. Wij werden 1.1,



vinden dat wij qua patmares, financiëLe sol.iditeit,

historie (45 jaarl) en uitstekende juryrapporten er in

Nederland boven ujt stekeni' Had het gerommel rond

de kandidatuur voor de Pro Tour-ploegentijdrit er

dan wat mee te maken. zoals Wagtmans suggereert?

.,Binnen ons comité is er discussie geweest of wij ons

daarvoor moesten kandideren. Uiteindetijk is bestoten

dat wij dat njet moesten doen en dat we ons beter

konden concentreren op het perfectioneren van de

DELTA Profronde. Twee grote wedstrijden gaat onze

financië[e draagkracht te boven. 0mdat er voortijdig
iets uitl.ekte van onze interne discussies ontstond

enig rumoer in de pers. Dit is altijd betreurenswaardig

en niet goed richting pubLiek en sponsors. Maar of dat

tot de consequenties geleid heeft, zoals Wagtmans

dje schetst, nee, dat getoof ik niet. Ik ken de motie-

ven van de UCI njet. Maar ik vraag me wel af of dje

publ.iciteit een roI gespee[d heeft. Het tijkt me sterk

dat de UCI in Zwitserland aL die artike[en in de [oka[e

Zeeuwse pers spe[tl'

.,Voor onze DELTA Profronde tijken de nadetige ge-

volgen van de komst van de Pro Tour a[ bij a[ mee

te va[Len". a[dus Lieuwe Rienstra. ,,Maar ik ben niet
gerust op de toekomst. We krijgen minder makkelijk

Pro Tourploegen jn onze wedstrijd. want die zijn

verpticht het he[e Pro Tour circuit te rijden. Vroeger

konden de coureurs bij ons UCl-punten verdienen'

Dat js bij de continentale wedstrijden niet meer

mogetijk. De komst van de Pro Tour is voor het

Nederlandse wietrennen niet echt gunstig, want
continentale ploegen hebben moeite om wedstrijden

(en dus sponsors) te vinden. We[ is het zo dat top-
pers z'ich nu in de topserie en het continentate circuit
kunnen profileren voor een Pro Tour-ploegl'Rienstra

vindt, in tegenstetling tot Wagtmans, dat Nederl"and,

Los van de ptoegentijdrit, te weinig Pro @wed-
strijden toebedeeld heeft gekregen. ,,

er jn verqetijking met Spanje, ItaHë en

vanaf gekomen. Bovendien btijft de Ronde van

bestaan. terwij[ de ENECO Tour

zich om te vormen tot een B

Tour mee te mogen doen. Ik vind dat

Nederland en ook de eendagsweds

- Veenendaal en de DELTA

hadden moeten zitteni'

ZWAC*Ag**.2*
Ed Nijpek, commissarís

[and, is voorzitter van

BENELUX Tour

markt actief is. ENECO heeft grote belangen in BeLgië

en daarom hebben ze zich sterk gemaakt om hoofd-

sponsor te zijn van zo'n Benetuxronde. De komst van

de UCI Pro ïour heeft voor de EN ECO Tour veel voorde-

Len. We draaien nu'in de absolute topcompetitie mee,

behoren tot de beste dertig wedstrijden in de wereld.

Dat betekent dat de topploegen met hun toprenners

aan de start zullen komen, waardoor pubticiteit is
verzekerd. De UCI heeft vooraf als eis gesteld dat

de afzonderlijke ronden van Nederland, Be[gië en

Luxemburg niet tot de Pro Tour zouden behoren,

maar dat een gezamenlijke wedstrijd wel daarin wel

zou worden opgenomen. De Ronde van België blijft
toch als aparte ronde bestaan, wefiswaar niet als

Pro Tour, maar wel in de continentale competitieJ'

VoLgens Ed Nijpets zijn de Betgen vo[[edig betrokken

als partners bij de organisatie van de nieuwe ENECO

ïour. .,De Betgen nemen op fifty-fifty procent basis

deel aan de organisatie. Het is een gezamenlijke

operatie. Het is tegenwoordig een hejdense toer

om sponsors voor zo'n evenement te v'inden", aldus

Nijpels. ,,Ik ben daarom ook zo bLij dat ENECO heeft

besloten om sponsor te blijven. Zonder ENECO zou het

buitengewoon moeilijk zijn geweest om de ronde te
kunnen handhaven. Het budget moest flink omhoog.

Er moet extra geld worden betaald aan de UCI voor

de Pro Tour-Licentie en a[[e ploegen moeten worden

betaald. We hopen id rond te kun-

nen krijgenÍ
0ok Nijpets
goed is Pro Tour. ,

in de Pro

ECO t..,Ik denk

dat de Bio Tour

moeilijker zal

stàat tegenover dat
jn geworden. dat ze wel

wedstrijden deel te neme

ploegen diver

Ach, we moe

hoe,dié Pro

het

wjtde wel sponsor


